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W ciągu ostatnich 3 miesięcy obserwujemy nasilająca plagę kradzieży kabla światłowodowego.
28-11-2010 takie zdarzenie miało swój 5 przypadek. Bez internetu pozostawało kilka tysięcy
abonentów nie tylko naszej firmy. Staramy się znaleźć sposób na awaryjne zabezpieczenie
transmisji, szczególnie w okolicach Woilina, lecz uboga infrastruktura telekomunikacyjna w tym
rejonie bardzo mocno ogranicza możliwości alternatywnych przyłączy do ogólnopolskiej sieci
szkieletowej. Bardzo przepraszamy naszych abonentów za problemy, które z tego tytułu
doświadczają, robimy co w naszej mocy, aby problemowi zaradzić. Prawda jest jednak taka, że
z techniką możemy sobie poradzić lecz na ludzi niestety nie mamy rozwiązania.  Za utrudnienia
serdecznie przepraszamy.
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